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 2502מרץ  50 שני יום 

 
 02/2012פרוטוקול ישיבת המועצה מן המניין מס' 

 18:00שעה  2012 בפברואר 29מיום רביעי, תאריך 
 מקום הישיבה: אולם הישיבות

 
 ראש העירייה -  פאיז אבו צהבאן משתתפים ה"ה: 

 סגן ומ"מ ראש העירייה - ד"ר עאמר אלהוזייל   
 סגן ראש העירייה - סאלם אבו מדיע'ם

 סגן ראש העירייה - עבדאללה אלעוברה   
 חבר העירייה - אחמד אבו מדיע'ם   
 חבר העירייה -  חליל אלטורי   
 חבר העירייה -  חליל אלעמור   

 חבר העירייה - טלאל אלקרינאוי
 העירייהחבר  -  יוסף אלעמור   
 חבר העירייה - מוחמד אבו סיאם   

 חבר העירייה -  עבד אלטלאלקה
 חבר העירייה -  עדנאן אלעוברה

 חבר העירייה - עודה אלעתאיקה
 

 חבר העירייה, חולה -  נימר אלעוברה  נעדרים ה"ה:
  חבר העירייה - ד"ר עותמאן אלקרינאוי

 
 מזכיר העירייה -  עלי אבו אלחסן  סגל ה"ה:

 גזבר העירייה -רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה   
 היועץ המשפטי של העירייה -  עו"ד חי יקיר   
 מהנדס העיר - אברהים אבו סהיבאן   
 מבקר העירייה -  עאמר אבו האני   
 עוזר ראש העיר -  סאלם אבו סויס   
 עוזר מ"מ ראש העיר - ח'אלד אבו סכות   

 
 "מרכז "ריאן -  מחמוד אלעמור  מוזמן ה"ה:

 
 על סדר היום:

 
 עדכון תקציב העירייה להקמת מרכז תעסוקה באמצעות "ריאן. .1

 ₪. 44,444רכישה והקמה של מתקני בטיחות בסך  – 565ביטול תב"ר מס'  .2

 ₪. 560,985בי"ס דאר אלקלם בסך  תהיקפיותשתיות   - 531אישור הגדלת תב"ר מס'  .3

 ₪. 120,000הקמת מתקני כושר בפארקים בסך  – 591אישור תב"ר מס'  .4

 ₪. 53,000בסך  2011פרויקט יוזמות מקומית לפיתוח בר קימא  – 592אישור תב"ר מס'  .5

 אישור סגירת תב"רים.)מצ"ב( .6

 עדכון שכר  )גזבר, יועמ"ש, מזכיר(. .7

 מינוי וועדת מנגנון. .8

 בי"ס אלביאן.בחשבון בנק מורשי חתימה אישור מינוי  .9

 .24שכונה  930העברת מקרקעין מגרש אישור החלפת/ .10

 .אישור עדכון תקציב לתשלום שעות נוספות, כוננות וקמ"ש .11

 דיון בעניין סקר הנכסים. .12
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 פתיחה:
 

 פאיז אבו צהבאן:
בקש מהמועצה לאשר תוספת סעיף לסדר היום, והוא עדכון תקציב העירייה, והקמת מלפני תחילת הדיון 

 תעסוקה באמצעות מרכז "ריאן"סעיף תקציבי לשם הקמת מרכז 
 
 

 אושר פה אחד להוסיף הסעיף לסדר היום.     החלטה:
 

 99החלטה מס'                    
 
 

לאחר האישור תוספת הסעיף, נתחיל את סדר היום בסעיף זה, כי הזמנתי מחמוד אלעמור מנהל מרכז 
 "ריאן", כדי להוסיף פרטים לחברי המועצה על הפרויקט הזה.

 
 

 עדכון תקציב העירייה להקמת מרכז תעסוקה באמצעות "ריאן" – 1סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
כדי להקים סעיף  תקציבי למטרה זו, אותרו סעיפים בתקציבים שמתוכם יש להעביר לטובת הסעיף, מדובר 

 לשנה, עבור העמדת מבנה בשכירות לטובת הקמת המרכז.₪ אלף  180בעלות של 
 

היה באמצעות איתור על ידי פרסום הודעה שהעירייה מעוניינת במבנה בהתאם לתנאים שיבקש המבנה שיאותר י
 מרכז "ריאן", ולאחר האיתור ייחתם הסכם עם המשכיר.

 
 להוסיף פרטים על המרכז לחברי המועצה. מחמוד אלעמורתן רשות הדיבור למר וועכשיו נ

 
 מחמוד אלעמור:

 הטובות לסייע בהקמת מרכז התעסוקה מרכז "ריאן".ראשית, תודה לעירייה על הכוונות 
 

מרכז "ריאן" הוקם על בסיס החלטת ממשלה, כדי לסייע בהכשרת צעירים לתעסוקה, לחמש השנים הבאות, 
באמצעות משרד התמ"ת הקמנו שני מרכזים אחד בשגב שלום, והשני בחורה, והיות ומפתחים בעיר רהט אזור 

ט על פתיחת מרכז תעסוקה גם בעיר רהט, ובמסגרת תוכנית החומש תעסוקה משותף "עידן הנגב" הוחל
הממשלתית לפיתוח כלכלי, המטרה של המרכז להכשיר צעירים לקראת העבודה באזור התעסוקה המשותף, ואני 

 חושב שהמרכז של רהט יהיה הגדול מבינם לאור האוכלוסייה ברהט.
 

של מרכז "ריאן" מבחינת כ"א, וציוד וכו'. כי  ההוצאות אנחנו מבקשים מהעירייה להעמיד לרשותנו מבנה, ויתר 
מקור המימון משרד הנגב והגליל והג'וינט, ולצורך זה גייסנו עמותת "תפוח" לצמצום הפער הדיגיטלי, שתפעיל 

מעבדות מחשבים במרכז התעסוקה, ולאור החשיבות של הפרויקט נשמח מאוד לקבל סיוע העירייה בהעמדת 
 א לתשומת לב המועצה ואם לא יוקם ברהט יעבור לישוב אחר.מבנה לפרויקט, ומבי

 
הייתה לי שיחה עם החשב המלווה של העירייה, לא הייתה לו התנגדות אך בקש שזה יאושר על ידי מועצת העיר 

 ברהט.
 

 פאיז אבו צהבאן:
ולילות עד  תודה, ועכשיו אם יש שאלות לחברים, בבקשה, אך תרשו לי לפני זה לומר שמר מחמוד נדנד ימים
 שהשתכנעתי כן להקים המרכז ברהט, והמקום האידאלי הוא מרכז העיר, כדי שכולם יגיעו אליו.

 
רהט עיר מוכת אבטלה, זה יביא לצמצום האבטלה בעיר. ואני בטוח שכל חברי העירייה חושבים כמוני להביא 

 רהט.שלנו לצמצום האבטלה בעיר 
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 טלאל אלקרינאוי:

את מחמוד על העשייה שלו, ועל זה שהוא פעל ותרם להביא את המרכז לעיר רהט, ויחד עם קודם כל רוצה לברך 
זה, מדובר בפרויקט חשוב שיש למנף אותו, אין בעיה עקרונית לאשר את זה, אך יש לכלול אותו בספר התקציב 

 של העירייה, ונראה לי שחברי המועצה יתמכו בדבר זה.
 

 בעיתונות ולתת הזדמנות לכל אחד שעונה על הדרישות להגיש הצעה.אך אני דורש לגבי המבנה יש לפרסם 
 

 סאלם אבו מדיע'ם:
אני מודה למר מחמוד אלעמור על היוזמה להביא פרויקט מעין זה לעיר רהט, אני שמח שסוף סוף הגזבר מצא 

 מקור לתקצוב עלויות שכירות מבנה לטובת הפרויקט.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 195000410שמספרו בקש אישור המועצה לפתוח סעיף תקציבי משל החברים, ואני מודה על ההתייחסות 

 ₪. 100,000סך  1613000752(  סעיף 1אשר יועברו מהסעיפים הבאים: ₪,  180,000בסך 
 

 ₪,  80,000סך  1731000910( סעיף 2                                                                                
 
 עבור פרויקט מרכז תעסוקה לצעירים, אשר יופעל באמצעות מרכז "ריאן". 

 
 
 

 ( אושר פה אחד עדכון התקציב ופתיחת סעיף תקציבי לפרויקט.1:     החלטה
 

 ( לפרסם בעיתונות על איתור מבנה בהתאם לדרישות.2                    
 

 100החלטה מס'                      
 
 
 

 ₪. 44,444רכישת מתקני בטחון בסך  – 565ביטול תב"ר מס'  – 2סעיף מס' 
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:
 .566התב"ר נפתח כפול, יש תב"ר אחר שמספרו 

 
 עודה אלעתאיקה:

 איך זה קרה?
 

 עלי אבו אלחסן:
 .לאור עומס עבודה

 
 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

 .שיש שני תב"ריםמה שקרה התקבלה ההרשאה פעמיים, והפקידה שמטפלת בזה חשבה 
 
 
 

 אושר פה אחד ביטול התב"ר.     החלטה:
 

 .101החלטה מס'                    
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 ₪. 560,985תשתיות היקפיות בי"ס דאר אלקלם בסך  – 531אישור הגדלת תב"ר מס'  – 3סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מקור המימון משרד החינוך.

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

תלמידים/ות, עובדה המבנים הושלמו אך  1,000זה, יהיה חצר נורמלי לבית הספר, שמאכלס האם מתוך סכום 
 אין חצר לבית הספר.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 הממונה על התיק ישיב לך.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
אך תשובה מספקת וודאית מהנדס העיר יקבע, עדיין יש להקים מגרש  , במסגרת התקציב זה, יבוא הפתרון

 משולב לבית הספר, שזה מגיע בדרך כלל בשלב הסופי של בית הספר.
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
 אני מקווה שזה יהיה.

 
 
 

, 648238,סמל מוסד 100%אושר פה אחד התב"ר, כאשר מקור המימון משרד החינוך, השתתפות      החלטה:
 .60021501תקנה תקציבית   2011/15/088הרשאה מס' 

 
 102החלטה מס'                  

 
 
 

 ₪. 120,000הקמת מתקני כושר בפארקים בסך – 591אישור תב"ר מס'  – 4סעיף מס' 
 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מקור המימון משרד התרבות והספורט.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 במה מדובר?
 

 אברהים אבו סהיבאן:
 זה כמו המכשירים  שהותקנו בגן הציבורי, יש דרישה להתקין במקומות אחרים.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 ?אולמות הספורטלמה שלא יהיה במוסדות כמו 
 

 אברהים אבו סהיבאן:
 לציבור, לקהילה.זה לא מיועד למוסדות, מיועד 

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

היום רהט כמו יתר המדינה, יש פעילות ספורט בקרב הקהילה ולא רק ברמה של נוער וצעירים, ולכן יש להעמיד 
מתקנים כאלה בנקודות מוסכמות, בערים בישראל התחילו להתקין מכשירים כאלה בנקודות מסוימות שישמש 

 יתר הקהילה ואנחנו לא פחות מהם.
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הקהילה התחילה לקלוט הנוף הזה, ומשתמשים בזה בחוכמה. יש תוכנית להקים את זה ברחוב "אלסלאם" קרוב 

 ומר אלמוכתאר" ליד תחנת המשטרה.עלתחנת הדלק "תפוז" וברחוב "
 

 טלאל אלקרינאוי:
יתה הבאה, כי הי הקטטהכי זה "הטושה"  –ומה שאתה אומר זה נחמד, אבל אני מסתכל קדימה  זה דבר טוב,

 בגלל השימוש במתקנים אלה. בגן הציבורי קטטה
 

 ים לסדר גם.גואדאני בעד להתקין בתוך אולמות, כי יש מדריכים ש
 

 מוחמד אבו סיאם:
כנראה שמתפלאים שנשות רהט משתמשות במתקנים כאלה, ראיתי במו עיניי ואמרתי כל הכבוד, הקטטה לצערי 

 ימשיכו להתקיים בגלל התנהגות של אנשים שנמצאים בשוליים.זה תמיד יהיה ולא זו הסיבה, כי הקטטות 
 

 זה מכובד שהאישה עושה פעילות במתקנים אלה יחד עם הילדים שלה, זה דבר מבורך.
 
 
 

 אושר התב"ר פה אחד, מקור המימון משרד התרבות והספורט על פי החלטת וועדת התמיכות      החלטה:
 .19/12/2011מיום  69699מס'                    

 
 103החלטה מס'                   

 
 
 

 ₪ 53,000בסך  2011קיימא -פרויקט יזמות מקומיות לפיתוח בר – 592אישור תב"ר מס'  – 5סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מקור המימון המשרד להגנת הסביבה עם מיצ'ינג

 
 
 

 1000264570המשרד להגנת הסביבה, הרשאה מס'  90%אושר פה אחד התב"ר כאשר מקור המימון:      החלטה:
 .10% השתתפות העירייהו .26-05-04-45תקנה מס' 

 
 .104החלטה מס'                    
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 אישור סגירת תב"רים – 6סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 המועצה.מבקש מהגזבר להסביר לחברי 

 
 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

₪  951.69מדובר בתב"רים שהפעילות בהם תמה, ויש לסגור אותם על פי ההוראות. התב"רים נסגרו בגרעון בסך 
 וזה יתווסף לגרעון בתקציב.

 
 התב"רים הם:

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 אושרה סגירת התב"רים פה אחד, כאשר הגרעון הסופי בתב"רים יתווסף לגרעון בתקציב.     החלטה:
 

 .105החלטה מס'                    
 
 
 

 עדכון שכר: גזבר העירייה, היועץ המשפטי של העירייה, ומזכיר העירייה – 7סעיף מס' 
 

 העירשלושת הפקידים בקשו לצאת מהאולם, ודאג לרשום סעיף זה מהנדס 
 

 פאיז אבו צהבאן:
על פי חוזר מנכ"ל משרד הפנים, ועל פי חוק, שכר הפקידים הבכירים מעודכן באישור מועצת העיר ואישור משרד 

 הפנים.
 

בהנהלת העירייה, ומקווה  הן שכרם בהתאם לחוזר מנכ"ל, הבקשה אושרכהפקידים הנ"ל פנו אליי בבקשה לעד
 שגם המועצה תאשר, כי זה מגיע להם בהתאם להוראות.

 
 ביל העירייה הם הפקידים הבכירים.וכמו כן מי שמבצע העבודה ומ

 
 מבקש התייחסות חברי המועצה.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 בכמה אחוזים מדובר?
 

 פאיז אבו צהבאן:
 .90% -יגיע ל 85%, ומי שיש לו כבר 5%מדובר בתוספת של 

 
 טלאל אלקרינאוי:

אתם מדברים על דבר שהוא עדכון שכר, שזה מתבטא בתקציב העירייה, כדי לעדכן אני רוצה לראות אם זה 
 מתוקצב, אני מבקש פירוט ממש עבור כל אחד מהפקידים הבכירים, אם זה  לו מפורט  לא אוכל לאשר.

מס' 
 תב"ר

עודף)גירעון(  שם התב"ר
 בש"ח. 

 0.00 שיפוצים בגן ילדים אלמגד 443
 0.00 אלמוסתקבלילדים שיפוצים גן  447
 0.00 אלקאוקבילדים שיפוצים גן  448
 24.50 65שיקום כביש מס'  467
 -976.19 2010פעולות לבטיחות בדרכים  509
 0.00 רכישת ציוד במדע וטכנולוגיה 522
 0.00 רכישת מתקני ביטחון 566

 -951.69 סה"כ
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 פאיז אבו צהבאן:

תאם לחוזר מנכ"ל, ולאחר מכן זה מועבר לאישור משרד הפנים, כי כל האישור הוא של מועצת העיר בה ראשית
שכרו  היועמ"ש, 2004שכרו לא עודכן מאז שנת   מזכיר העירייההתשלום לאחר אישור משרד הפנים, ואני מפרט, 

 ו, שכר2009 -שכרו לא עודכן, הגיע המועד כי נקלט ב וגזבר העירייה, 2007לא עודכן מאז שנקלט בעירייה בשנת 
 וגר בשכירות בלהבים, האמת שכרו לא תואם, הגיע המועד לעדכן, העבודה שלהם בזמן לא שיגרתי. 85%הוא 

 
 מוחמד אבו סיאם:

 עקרונית, לא נגד, אבל רוצים שזה יהיה במסגרת החוק.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 רק במסגרת החוק.

 
 מוחמד אבו סיאם:

אחד מהם היום, וכמה יקבל לאחר התוספת, ומאיין מקור רוצים פירוט איך מתבטאות התוספות, כמה מקבל כל 
 התוספת?

 
 פאיז אבו צהבאן:

 שכר הבכירים ברשויות המקומיות ידוע כמה היום.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 רוצה שזה יוצג במספרים.

 
 יוסף  אלעמור:

 לא מוסיפים, ולאלה הבכירים רוצים להוסיף?₪,  4,000העובד הזוטר ששכרו 
 

 פאיז אבו צהבאן:
כל העובדים בעירייה קבלו את התוספת שמגיע להם על פי מסלול הקידום פרט לפקידים הבכירים. עניין התוספת 

עם ההסתדרות, וועד העובדים וסיכמנו שיקבלו כל מה שמגיע  להם בשני  ותטייפרטלדירוג האחיד הינו בישיבות 
דים שמגיע להם שתי דרגות, ולא יכולים לתת , כי היו עוב2012 -, והיתרה קבלו ב2011 -שלבים, שלב אחד קבלו ב

 .2012 -ו 2011 -שתי דרגות בבת אחת, לכן קבלו ב
 

הפקידים הבכירים עובדים על בסיס חוזה מיוחד שכל שינוי או תוספת דרוש אישור המועצה ומשרד הפנים, 
 ₪. 1,500התוספת יכולה להיות עד 

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

ל עובד שמגיע לו תוספת בהתאם לחוקת העובדה יקבל אותה, וכמו כן לפקידים החלטת ההנהלה הייתה ברורה, כ
 .5%הבכירים אין התנגדות שיקבלו התוספת המגיעה להם בהתאם לחוזר מנכ"ל שהוא 

 
אני לא יודע אם משרד הפנים אכן יסכים לתוספת זו, אבל זה הנוהל וההוראות בחוזר המנכ"ל, קודם כל אישור 

 ישור משרד הפנים.המועצה ולאחר מכן א
 

מה שמונח היום על סדר היום, הוא אישור המועצה, אין מצב כזה שיאושר אם הוא לא מתוקצב, האישור הדרוש 
 מהמועצה הוא ברמת העיקרון.

 
אם המועצה לא מאשרת, אין מה לפנות למשרד הפנים, אבל אם המועצה מאשרת, ופונים למשרד הפנים לאישור, 

 הפנים, מטפלים ביתר הדברים.ובהתאם לתשובת משרד 
 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 התחנה הבאה, במידה ומשרד הפנים יאשר, יעודכן תקציב העירייה בהתאם.
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 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 אני מציע, לדחות את זה לישיבה הבאה, לעדכן תקציב אם צריך.

 
 פאיז אבו צהבאן:

לאישור משרד הפנים, ובמידה ומשרד הפנים מאשר, זה לא מקובל הנוהל קודם כל המועצה מאשרת, וזה מועבר 
 אם יהיה צורך בעדכון תקציב זה יובא לאישור המעוצה.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 ₪.אלף  44שכר הבכירים היום הוא 
 

 אברהים אבו סהיבאן:
 זה לא מדויק.

 
 טלאל אלקרינאוי:

אשרים או דוחים, על ניחושים לא רוצה אין מקום לוויכוח תציגו את זה בצורה מסודרת, אנחנו נדון אחר כך או מ
 לאשר.

 
 :פאיז אבו צהבאן

 מאיין זה, ואיך יבוצע.ון, כי הגזבר לא כאן שיגיד לכם כמבקש אישור עקרוני, אם יהיה צורך נביא לעד
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
 עם כל הכבוד לפקידות הבכירה והם עושים עבודה מקצועית.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 אין מחלוקת על זה.
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
לא רוצה לפגוע בפקידות הבכירה כאילו אנחנו נגדם, אני מבקש פירוט, כמה זה יעלה, כי זה טוב לקבל החלטה 

 חכמה.
 

 עדנאן אלעוברה:
 ₪ 4,000ואני שומע כאילו התוספת היא ₪  1,500העניינים שונים, שמענו שהתוספת היא בסדר גודל של 

 מה הנכון? 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 וחה את זה לישיבה הבאה.ד
 
 

 :     יובא לדיון בישיבה הבאה, עם פירוט יותר.החלטה
 

 106החלטה מס'                 
 
 
 

 מינוי וועדת מנגנון: - 8סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
בענייני לאור שקרו מספר תקלות בעניין המנגנון, יש לי הצעה למנות וועדת מנגנון שתפקידה יהיה קביעת מדיניות 

 עובדים, והעברה מתפקידים, דכח אדם, קביעת תקנים, )חל"ת( חופשה ללא תשלום, שכר, דירוג, השתלמויות, ניו
 וגם לדון בתנאים כללים וגם פרטניים.
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 אבו מדיע'ם: סאלם
 .?האם קשה למנהל כ"א לטפל בסוגיות אלה בהתאם לתקנות, או שזה גדול מדי עליו או שזה קטן

 
 צהבאן:פאיז אבו 

פל בסוגיות מסוימות. מדובר בוועדה מקצועית שתבדוק כל מקרה לעומק ולגופו, טזו וועדה שתנחה כח אדם איך ל
 זה המטרה.

 
 ההרכב המוצע: רה"ע, סגנים, גזבר, יועמ"ש, מזכיר, וכ"א.

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

 ?האיפו החלק של האופוזיצי
 

 פאיז אבו צהבאן:
מורכבת מאנשי מקצוע ורה"ע כי צריך לקבל החלטות, ולא ברמה של וועדה האמת, הצעתי בהתחלה שתהיה 

 שתמליץ רק.
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
לו הייתה זו ההצעה הייתה מקובלת אבל ברגע שיש תוספת של סגני רה"ע, יהיו חברים בוועדה, יש לתת ייצוג 

 לאופוזיציה בוועדה.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 י הם ממונים על תיקים ועובדים בעירייה.הסגנים נמצאים תמיד ובהישג יד, כ

 
 עודה אלעתאיקה:

אחרת, והיא לתת לחברי העירייה הזדמנות לקחת חלק בתפקוד  דעהגם בהנהלה שהיה דיון בסעיף זה הייתה לי 
העירייה ולא רק רה"ע והסגנים, כדי שחברי העירייה יהיו מעורבים בנעשה בעירייה וילמדו דברים חדשים, ולא רק 

 תפקידם לבוא רק להצבעה.שיהיה 
 

 פאיז אבו צהבאן:
אבל אם זה ייהפך  לא רוצה להביא להצבעה, אני בתור רה"ע אחראי על המנגנון ורציתי להקים וועדה שתשמש עזר,

מול  ורק אני מטפל בזה, כי מתגלה שיש רגישות, אני אפעל ,לפוליטיקה ומקצועית משאיר המצב איך שהוא
 מנהל כ"א וזהו.והיועמ"ש 

 
 טלאל אלקרינאוי:

אבל הייתה וועדה מקצועית שמורכבת מהגזבר שהיה משמש יו"ר ומנהל כ"א, ומשאבי אנוש, וועד עובדים, 
והמזכיר, למה שלא תמשיך בהרכב זה, ותפקדה על בסיס מקצועי, והייתה ממליצה לרה"ע והוא הקובע האחרון או 

 שמקבל או שדוחה.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 זו, זה הרכב טוב.אם הייתה וועדה כ

 
 פאיז אבו צהבאן:

 רוצה להוסיף לה המבקר.
 

 עדנאן אלעוברה:
 אנחנו בקשנו שהוועדה תהיה מורכבת מנבחרים, ויוזמנו אליה אנשי המקצוע.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 המבקר לא יכול להיות חבר, הוא מבקר, ונוכח בכל וועדת העירייה.
 

 ח'ליל אלעמור:
 משלושה חברים במקום חמישה?לא יכולה להיות מורכבת 
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 סאלם אבו מדיע'ם:
אם היה בוועדה הקודמת מנהל משאבי אנוש שיהיה במקום כ"א, רוצה להוריד מעליו עוד, ושתהיה תעסוקה 

 למנהל משאבי אנוש שמקבל משוכרת בלי מעש.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 משאבי אנוש לעבוד.ממנהל לא מנעתי 

 
 טלאל אלקרינאוי:

 הקודם, גזבר, משאבי אנוש, וועד עובדים, מזכיר, וכ"א.מציע ההרכב 
 

 ח'ליל אלעמור:
 מציע להחזיר לדיון בהנהלה ולהביא רשימת הרכב הוועדה.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 ח אדם ביחד, אחד מהם ואני מעדיף כ"א.ולא יכול להיות משאבי אנוש וכ
 

 אני מחזיר את זה לדיון בהנהלה.
 
 

 מחזירים את הסעיף לדיון בהנהלה.     החלטה:
 

 107החלטה מס'                
 
 
 

 אישור מינוי מורשה חתימה בחשבון בנק בי"ס אלביאן – 9סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
ת חתימה בגלל סיבות אישיות, אני מציע להעמיד למינוי ירשוהמזכירה שנקלטה בביה"ס, אין באפשרותה להיות מ

במקומה עד שיוסרו ההגבלות, וזה יהיה מהמינהל הכספי, הצענו סלימאן אבו סכות מנהל מורשי חתימה 
 , ומקבול אלקרינאוי סגן הגזבר עדיפות שנייה.התקשרויות ותשלומים כעדיפות ראשונה

 
 עלי אבו אלחסן:

 סלימאן לא יכול להיות , כי הוא מורשי חתימה בבית ספר אלנג'אח ובי"ס דאר אלקלם.
 
 

מורשי חתימה בחשבון בנק בי"ס אלביאן, בנוסף למנהל ביה"ס  מקבול אלקרינאויאושר למנות      החלטה:
 סלימאן אלמטאלקה.

 
 .108החלטה מס'                 

 
 

 24שכ'  930אישור החלפת/העברת מקרקעין במגרש  – 10סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מוריד סעיף זה מסדר היום.

 
 

 הוריד הסעיף מסדר היום.אושר ל     החלטה:
 

 .109החלטה מס'                 
 



 

 14מתוך  11עמוד 

 

    secrht@ladpc.gov.il: mail-E                     88-9984868פקס :    88-9984888טל :   85357מיקוד  -רהט    8ת.ד.    

 
 אישור עדכון תקציב לתשלום שעות נוספות, כוננות וקמ"ש – 11סעיף מס' 

 
 פאיז אבו צהבאן:

מדובר בעובדים שמבצעים עבודה בשעות לא שגרתיות, כמו פקחים עירוניים, פקחי תכנון ובנייה, רווחה, מחסן, 
 שפ"ע ופסיכולוגים.חשמל, מזכירות, 

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

 הרי מתוכנן וועדת מנגנון שרוצים להקים, שזה  יהיה הנושא הראשון שתחליט עליו.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מדובר כאן בסעיף תקציבי חדש, שיש להקים לצורך תשלום.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 רוצים לדעת בכמה מדובר?
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:
תר מפעם אחת, שיש עובדים שמגישים דו"ח שעות נוספות על עבודה שהם ביצעו, ודורשים עבור העניין הועלה יו

של השעות עם פירוט מי זכאי, כי תשלום עבור שעות נוספות  הקים  קופהלזה, החשב המלווה, דחה את זה ובקש 
 יש לקבל עליו אישור הממונה, מראש ולא בדיעבד, ובתנאי שיש מקור תקציבי לשעות אלה.

 
החשב המלווה החדש מבקש שהמועצה תקבע מספר השעות, ותצביע על מקור המימון, מנהלי המחלקות הגישו 

 ₪. 760,000 -שעות, שהעלות שלהם היא כ 13,000 -בקשות, שהסתכמו לקרוב ל
 

 פאיז אבו צהבאן:
 תפרט מה זה כולל.

 
 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

 חשמל, פקחי בניה בלתי חוקית וכו'. , פיקוח, שפע,םסוציאליימדובר בשעות של פקחים, פסיכולוגים, עובדים 
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
 כל זה חדש?

 
 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

זה לא היה קיים בתקציב העירייה, יש להקים אותו, אתם אמורים להחליט אם מאשרים, צריך להצביע מאיפו 
 ם לסעיף זה.מקצצים ומעבירי

 
 העובדים היום לא מאושר להם, פרט למה שאושר בתקציב.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 .?ולהצביע מאיפו מקצצים₪,  760,000דורשים מהעירייה לאשר הקמת סעיף תקציבי, שיש בו 
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 .התקיים על זה דיון בהנהלה ובוועדת כספים, והוחלט שהתשלום יהיה על פי דיווח בפועל

 
 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

 החלטות שהתקבלו לא ניתנות לביצוע אם לא מקימים סעיף תקציבי לצורך זה.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
סיום יום העבודה בעירייה, למרות שהעובדים מוכנים  16:00העובדים לא מוכנים לצאת לקריאות אחרי השעה 

 הם עושים.לא תמיד, רוצים תמורה בעד השעות ש ךלפעמים להתנדב, א
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היום דורשים מהמועצה לאשר הקמת סעיף תקציבי, ללא פריצת מסגרת התקציב המאושר, והתשלום יהיה על פי 
 דיווח.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 ועל פי קריאה מהמוקד העירוני, או על פי תוכנית מובנת מראש ומאושרת.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 אנחנו מבקשים אישור המועצה.העבודה תתבצע על פי מנגנון בקרה, ולא מופקר, 

 
 פאיז אבו צהבאן:

, הכל מדווח בהתאם למנגנון מעקב, ודיווח מה בוצע בשעות 100% -הקמת הסעיף, שלא ישתמע ממנה ביצוע ב
 אלה.

 
 טלאל אלקרינאוי:

כל מה שאתם מציגים בסופו של דבר מתבטא בכסף, ואת זה צריך לרשום אותו בתקציב, בהתאם לחוק יסודות 
התקציב, הגזבר בעניין הזה צודק, וכדי לקבל אישור המועצה יש להביא מסמך מאיפו מעבירים לטובת סעיף זה, 

 אנחנו לא נאשר אם אין פירוט כזה "לא קונים חתול בשק".
 

 מוחמד אבו סיאם:
 .?מה שאני מבין זה צריך להיות מהתקציב הקיים ללא פריצה התקציב, כאילו תוספת לתקציב

 
 צהבאן:פאיז אבו 

 אין תוספת לתקציב, כל זה במסגרת התקציב המאושר.
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
 מאיפו לוקחים את זה.₪,  760,000 -אנחנו רוצים פירוט, מדובר ב

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 אנחנו לא פורצים מסגרת התקציב, מדברים על התקציב המאושר, מדובר על העברה בין הסעיפים.
 

 טלאל אלקרינאוי:
להביא את זה, מאיזה סעיפים מעבירים את זה,  אמוריה, רק תביאו הצעה, ואתה בתור יו"ר וועדת כספים אין בע

 כמו שנעשה עם הסעיף הראשון של מכרז התעסוקה, היה מפורט מאיין מקורות המימון.
 

קבלן לאחזקת חשמל,  להתקשר עםהרבה שעות נוספות לא נחוצות כמו רשת המים והביוב אז, וחשמל מילא צריך 
 וסמך.מלא כל חשמלאי יכול לטפל בחשמל, צריך חשמלאי 

 
 עודה אלעתאיקה:

 אבל יש לנו חשמלאי.
 

 סאלם אבו מדיע'ם:
וזהו, ונכון שאני צריך לתרום לעיר,  16:00ומסיים בשעה  07:30רוצה לדבר, כי עובד עירייה, שבא לעבודה בשעה 

זה בא על חשבון המשפחה שלי, אין אף אחד יכול לחייב אותי, אם לא אבל המצב לא מאפשר לי לתרום בחינם, 
 משלמים לי בתמורה.

 
 חברים עובד שמבצע שעות נוספות זכאי לשכר שלו בזכות ולא בחסד.

 
ם שמוכנים לצאת, אבל טוענים שהם לא מקבלים תמורה, והם נענים לבקשות מחמת כבוד ולא יותר, ייש עובד

בלים משהו סמלי, וכעירייה, יש לי תקציב סגור, לא יכול לפרוץ אותו, מה הפתרון, ואפילו מה שמקבלים הם מק
 ואני נגד העברה לביצוע על ידי קבלן, כאשר יש לי עובד, מוכן רק יש לשלם לו.

 
 



 

 14מתוך  13עמוד 

 

    secrht@ladpc.gov.il: mail-E                     88-9984868פקס :    88-9984888טל :   85357מיקוד  -רהט    8ת.ד.    

 פאיז אבו צהבאן:
ממונה כדי שיבצע תפקיד לצערי ההנחיות אין תוספות לעובדים, מביא לדוגמא רצינו לשלם לעובד אחד תוספת 

הות במקום העבודה בנוסף לתפקידו, העובד הסכים רק בקש תוספת, לא הסכימו במשרד הפנים אפילו בטיחות וג
₪  3,000 -עבודה קבלנית, כאשר ההצעה הזולה ביותר מעל ל קור חוץימלקלוט עובד חדש, אשרו לבצע באמצעות 

 ₪. 1,500ש"ע בחודש, לעומת מה שבקש העובד תוספת של  16עבור 
 
 אלם אבו מדיע'ם:ס

כאן? למה לא מסכימים כאשר יש נכונות מהעובד, צעד כזה ידרבן העובד לבצע עבודה  ןאני לא מבין מה ההיגיו
 טובה כי הוא מתוגמל על זה.

 
אני אומר לא יכולים לחייב לבצע מעבר לשעות העבודה, ואם מחייבים יש לשלם, כי אם לא משלמים נתבע לשלם 

 אם יקרה אסון תמיד העירייה אשמה.הלנת שכר, החמור מזה 
 

 פאיז אבו צהבאן:
יש עובדים שאני מבקש מהם לצאת, כי התושבים פונים אליי, לדוגמא ח'אלד אלעוברה בצע שעות נוספות בחודש 

פעמים בחודש  7 -ולא קבל, כי התבייש ממני לסרב, וכמו כן ח'ליל אלקרינאוי נהג הטרקטור, הזעקתי אותו, יותר מ
 א יקבלו, זה לא מכובד, העובדים יקבלו על פי דיווח בפועל, כי לזה הם זכאים.זה, האם ל

 
 עדנאן אלעוברה:

אני חושב שיש שני דברים יש לתת להם פתרון הפקחים אחרי שעות העבודה, לפקח ולמנוע השלכת פסולת ברשות 
 מענה לתלונות.הרבים, והחשמל כי היום בשעות החורף יש הרבה נפילות, וצריך שיהיה עובד שייתן 

 
 פאיז אבו צהבאן:

תי את העובד, יש דברים שלא קהזע אנילדוגמא, לפני הישיבה עשיתי סיור בעיר, וקבלתי תלונה שפנס אחד נפל, ו
 סובלים דיחוי, כאשר יש סכנת חיים.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 הייתם צריכים לקחת את זה בחשבון כאשר הכנתם את התקציב.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 נו בחשבון, אבל החשב המלווה הוריד אותם, ולא אשר.לקח

 
 פאיז אבו צהבאן:

נוסף לא אושר תשלום קמ"ש לפסיכולוגים, והם לא יוצאים לבתי הספר אלא להעמיד לרשותם רכב, כאשר בתי ב
 הספר זקוקים לזה, ומנהלי בתי הספר מתלוננים שהפסיכולוגים לא באים לבתי הספר.

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 .?פונה לחברי טלאל, הייתה ראש העיר, האם מה שמוצג כאן זה לא קרה בתקופה שלך
 

 טלאל אלקרינאוי:
 זה קרה ויכול לקרות, יש דברים מתוקצבים, ודברים חריגים יש לדאוג לאשרם.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 בתקופה שלך הייתה לך עצמאות, היום יש לי חשב מלווה, וכל הואצה חייבת האישור שלו.
 
 לאל אלקרינאוי:ט

 בטיח לאשר מה שלא משכנע לא נאשר.מתביא את זה מפורט ותקבל אישור, על הדברים הצודקים 
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 פאיז אבו צהבאן:
 נביא מסמך תקציב מפורט לישיבה הבאה.

 
 

 :     יוכן מסמך ואם יהיה צורך באישור מועצה נביא לעדכון המועצה.החלטה
 

 .110החלטה מס'                
 
 

 דיון בעניין סקר נכסים – 12סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן: 
 יובא לישיבה הבאה.

 
 

 :     נדחה לישיבה הבאה הסעיף.החלטה
 

 .111החלטה מס'                   
 
 
 

 ננעלה הישיבה,
 
 

 
_____________        ______________ 

 פאיז אבו צהבאן         עלי אבו אלחסן
 ראש העירייה          מזכיר העירייה

 
 
 

 תפוצה:
 מבקר המדינה 

 הממונה על המחוז, משרד הפנים 
 חברי העירייה
 גזבר העירייה
 דובר העירייה

 היועץ המשפטי של העירייה
 מבקר העירייה

 הנהלת חשבונות
 חשב מלווה

  -------------------------------------------- 
 העירייההודפס ע"י וינברגר מירי מזכירת מזכיר 

 
 
 


